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ICBC Credit Card

ELECTRONIC BANKING SERVICES / 
CREDIT CARD E-STATEMENT APPLICATION FORM
(FOR CREDIT CARD ACCOUNT HOLDER(S) ONLY)

ICBC 信用卡

電子理財服務 / 信用卡電子結單申請表格
(信用卡賬戶持有人專用)
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電子理財服務  / 信用卡電子結單申請表格(信用卡賬戶持有人專用)
ELECTRONIC BANKING SERVICES / CREDIT CARD E-STATEMENT APPLICATION FORM

(FOR CREDIT CARD ACCOUNT HOLDER(S) ONLY)

如閣下已是本行之銀行客戶而欲申請電子理財服務，請聯絡本行任何一間分行或致電24小時客戶服務熱線218 95588。
If you are already our bank existing account holder and would like to apply for Electronic Banking Services, please contact any of 
our branches or call our 24-hour Customer Service Hotline 218 95588.

電子理財服務申請人必須為主卡持卡人。 一經批核，本行將寄上密碼以供使用，該服務將即時生效。
Electronic Banking Service applicant must be principal cardholder.  Once the application is approved, the PIN  will be posted to you 
directly for immediate effect.

請以英文正楷填寫此表格及交回本行各分行或連同身份證明文件副本寄回香港郵政總局信箱27號或傳真至2233 9988工銀亞洲信用卡
中心。

Please complete in English BLOCK letters and return the completed form to any of our branch or attach a copy of your ID document 
and mail to ICBC (Asia) Credit Card Centre, P.O. Box 27, General Post Office, Hong Kong or fax it to 2233 9988.

申請信用卡電子結單聲明   Credit Card e-Statement Application Declaration

本人要求及授權   貴行，將本人指定個人之信用卡月結單賬戶，由   貴行不時訂明之形式及經   貴行同意後，透過   貴行電子銀行
服務發送給本人查閱及使用。

本人確認及同意 (i) 本人將透過電子服務個人網上理財服務收取或使用於   貴行網頁上之本人信用卡月結單，有關紀錄之保留期最
長為6個月或由  貴行決定的合理期間；(ii) 結單一經   貴行網頁登佈，即被視為有效通訊；(iii) 本人有責任於   貴行刪除前檢查及下載
該等電子結單；及 (iv) 貴行將不會另行寄發本人之相關結單列印本，如有需要申請結單列印本，本人同意繳付有關的服務費用。

本人同意透過個人網上理財服務檢查月結單，如有錯誤或未經授權之交易，本人須在月結單發出當日起計60天內通知   貴行。假如
本人在該期限內並未通知   貴行，月結單的所有記項將被視為不可推翻的記項，並具有約束力，明顯錯誤除外。

I request and authorize the Bank to make available all my designated credit card account(s)' statement(s), as from time to time 
in form prescribed by the Bank and subject to the Bank's approval, communicated through the Bank's electronic services for 
my access and use.

I acknowledge and agree that (i) the records for my credit card account statement will be communicated through the Bank's 
electronic services and kept by the Bank on the relevant webpage for my access or use through the Personal Internet Banking 
Services.  The e-statement(s) will be kept with a maximum of 6 months or a reasonable period as determined by the Bank; (ii) 
the e-statement(s) shall be regarded as effectively communicated upon the Bank despatch of such statement(s) on the relevant 
website; (iii) it is my responsibility to examine the statement(s) and download the same before such e-statement(s) are deleted 
by the Bank; and (iv) the Bank shall not provide any physical copies of the relevant credit card statement(s) to me.  In the event, 
physical copy of the statement is requested by me, I shall pay for service charges incurred.

I agree to examine the statement through my Personal Internet Banking Services and notify the Bank within 60 days after the 
communication is made for any error or unauthorized transaction.  In the absence of my notification within that period, all 
entries in the statement will become conclusive and binding on me, except for manifest error.

工 銀 亞 洲 2 4 小 時 客 戶 服 務 熱 線  
ICBC (Asia) 24-hour Customer Service Hotline 218 95588 O
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請在適當方格內加「✓」號及以英文正楷填寫 Please place " ✓ " where appropriate and complete in English BLOCK Letters

致： 中國工商銀行(亞洲)有限公司(「貴行」或「工銀亞洲」)
To : Industrial and Commercial Bank of China (Asia) Limited ("the Bank" or "ICBC (Asia)")

主卡持卡人姓名 Name of Principal Cardholder 身份證明文件號碼 ID Document No.

本人欲申請網上銀行服務，以操作本人名下所有之個人信用卡賬戶：
I would like to apply for Credit Card Internet Banking Service for all my personal ICBC credit card(s):

 網上理財服務 Internet Banking Service

 ICBC信用卡主卡號碼 ICBC principal credit card number

本人欲申請電話理財及/或電子結單服務以操作本人下列之個人指定信用卡賬戶：
I would like to apply for Phone Banking Service and/or e-statement to operate below designated personal credit card account(s):

 電話理財服務 Phone Banking Service

 ICBC信用卡主卡號碼 ICBC principal credit card number

 信用卡電子結單(申請人必須為網上理財客戶)，請以下列指定電郵地址給本人發出電子結單通知。
 Credit Card e-Statement (applicant must be an Internet Banking Service customer).  Please send me Credit Card e-Statement notification through 

below designated email address.

本人之指定電郵地址
My designated email address is :

簽署聲明  Signature

本人確認已詳閱、明白及同意以下之聲明及遵守一切不時實施之有關工銀亞洲賬戶之綜合條款及條件 — 銀行服務、關於個人資料(私隱)條例客戶及其他人士
通知及   貴銀行之信用卡持卡人合約。該等條款及持卡人合約可於工銀亞洲各分行索取。
I confirm that I have read through and understood the declaration printed below and the Circular to Customers and Other Individuals relating to the 
Personal Data (Privacy) Ordinance, the Master Terms and Conditions – Banking Services of ICBC (Asia) and that of the Cardholder Agreement of the Bank 
in force from time to time respectively and agree to be bound by the same.  Such terms and conditions and the Cardholder Agreement are available at 
any branch of ICBC (Asia).

信用卡主卡持卡人簽署 Signature of Principal Cardholder

X
請用留存工銀亞洲信用卡中心之簽名/印鑑簽署 日期
Please use the signature(s)/chop(s) filed with ICBC (Asia) Credit Card Centre Date

For Bank Use Only

e-Banking Account Number Account Name
 
Branch Name: CCC

Identity Verified by Approved by Approved Date Input by Checked by Date


